
Zápis ze 154. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity 
ze dne 16. 1. 2007 

 
 
Přítomni:  Vojtal, Janák, Sedlář, Vacková, Smysl, Veselý, Franěk, Petránek, Botlík 
Omluveni:  Vaněk, Bednařík, Kotala, Kratochvílová, Siostrzonek, Růžička 

Hosté:   Jirásek, Kania, Žáček  

 

 
 
Program: 
 
 

1.  Ekonomické záležitosti 

- Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2006 
 
- Tvorba a použití FRIM v roce 2006 
 

2.  Různé 

 
 
 
Místopředseda PhDr. Petr Vojtal přivítal přítomné senátory a hosty a zahájil 154. zasedání 
Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě.  
Seznámil přítomné s programem. K programu nebyly vzneseny připomínky. 
 
 
 
1. Ekonomické záležitosti 
 
 
Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2006 
 
Tento materiál předkládá rektor. Dodatek reflektuje tři oblasti převodu rozpočtových prostředků: 1.- 
účelové prostředky, 2.- převod 1.800 mil z fondu rozvoje SU na fond rozvoje programu 
Ošetřovatelství, 3.- vratky do státního rozpočtu a interního grantového systému. 
 
 
Diskuse: 
 
 
Veselý: dotaz na převod částky na program Ošetřovatelství – co se přesně financuje? 
Kvestor: jedná se o financování rozběhu tohoto programu. Částka pokrývá pouze provozní náklady 
(úprava prostor neinvestičního charakteru, nákup knih, drobné vybavení pro pracovníky). Investiční 
výdaje hrazeny z FRIMu FPF – úpravy učeben. 
Rektor: nejpodstatnější financovanou složkou je úprava specializované učebny oboru Ošetřovatelství. 
Kvestor: zkráceně shrnul obsah dodatku. Úpravy v kapitálové oblasti – některé akce se nepodařilo 
zahájit, např. rekonstrukce areálu Na Vyhlídce, objekt Olbrichova 25. Prostředky budou převedeny do 
roku 2007. Drobná vratka u projektu FRVŠ – kurzové rozdíly. 
Dodatek hovoří i o prostředcích, které SU dostala na konci roku (2.165 tis.) – na kolegiu rektora bylo 
dohodnuto rozpuštění této částky formou 13. platu ve výši 20 %.  



Kvestor: dotázal se senátorů, zda je nutné rozesílat dodatky k rozpisu příspěvku a dotace součástem 
SU včetně tabulek z předchozích dodatků. Materiál tak roste na objemu. 
Vojtal: tabulky z předchozích dodatků budou poskytovány elektronicky a aktuální tabulky k dodatku 
budou rozesílány v tištěné formě. 
Rektor: informuje o finančním obnosu na rok 2007, který stoupne o 15 %. 
Kvestor: informuje, že jednání o financích pokračují. Proběhla zasedání reprekomise, kde se nalezly 
úspory. V rámci úspor je tlak, aby normativ stoupl o 1%. 
 
 
Návrh usnesení: 
 
 
AS SU schvaluje Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro 
rok 2006 
 
pro: 9   proti: 0   zdržel se: 0 
 
 
Tvorba a použití FRIM v roce 2007 
 
Tento materiál předkládá rektor.  
Kvestor: upozorňuje na položku VC Krnov, kde je hodnota -881. tis. Vysvětluje, že je to dáno velkou 
finanční spoluúčastí v rámci zateplení budovy. Podílely jsme se 10 %. Rozdíl byl hrazen 
z celouniverzitních FRIM prostředků. Upozornil, že má k dispozici podrobný výpis ze systému 
Magion k nahlédnutí. 
 
 
Diskuse: 
 
 
Franěk: dotaz k nevyčerpaným prostředkům - převádějí se z roku na rok?  
Kvestor: odpovídá, že prostředky jsou převoditelné z roku na rok. 
 
 
Návrh usnesení: 
 
 
AS SU schvaluje Tvorbu a použití FRIM v roce 2007 
 
pro: 9   proti: 0   zdržel se: 0  
 
 
2. Různé 
 
 
Botlík: dostal podnět od pracovníka UIT ohledně podepsané servisní smlouvy IT, kdy byl materiál 
k dispozici až po podpisu. Navrhuje, aby věci týkající se IT byly nejprve konzultovány s odborníky a 
teprve poté podepisovány. 
Kvestor: jedná se o zabezpečení servisní smlouvy na aktivní prvky sítě. Záležitost byla projednána na 
poradě vedení, proběhla soutěž (5 firem) a poté uzavřena smlouva. 
Sedlář: zda již bylo stanoveno (dle zákona) finanční ohodnocení pro poskytování informací. 
Rektor: pověřil kvestora, aby zpracoval návrh. 
Kvestor: záležitost již konzultoval s právníkem SU. Je problém s prokazatelnými náklady. Informace 
osoby dostanou, i když nezaplatí. 



Franěk: informuje, že již proběhla 2 kola volby na funkci děkana OPF. Do 2. kola postoupila Doc. 
Wagnerová a Doc.Fiala. 3. kolo voleb proběhne 17.1. 
Rovněž poukázal na záležitost IT - odborníci by měli být přizývání na takováto jednání. Ve smlouvě 
jsou uvedena soukromá telefonní čísla – bez souhlasu jedné z osob. 
Kvestor: byl informován, že kontaktní osoby souhlasí s uvedením osobních telefonních čísel. 
Záležitost připravoval Ing. Kolarčík, který již není zaměstnancem SU. 
Rektor: pověřuje kvestora, aby záležitost prověřil. 
 
 
 
 
 
 
Příští zasedání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě se uskuteční dne 13. 2. ve 13:00 
hod v Opavě. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Iveta Macíčková 



 
 
Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 
 
 
 
 

U S N E S E N Í 
ze 154. zasedání AS SU ze dne 16. 1. 2007 

 
 
 
 
 
1. AS SU schvaluje Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě 
pro rok 2006 
 
 
2. AS SU schvaluje Tvorbu a použití FRIM v roce 2007 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Opavě dne 16.1.2007 
 
 
 
 
         RNDr. Jindřich Vaněk 
              předseda AS SU 
 


